
 2015קבלה לחברות 

 איציק –ברכת יו"ר ועד ההנהלה 

 

 -... אז אולי יותר מ105מזה עשרות שנים, אם אנחנו כבר עוד מעט 
אפילו בטרם  –שנה, שאנחנו מקבלים לחברות את מסיימי י"ב  70

 היה צבא ללכת אליו.

מעט מאוד קבוצים עדיין שומרים על המסורת הזו, ואין ספק שבקבוץ 
 לא מעט כאב ראש.מתחדש יש בה 

המחזור קטן בכל קנה מידה של דגניה, אפילו אם איכותי וחשוב 
 . עדיין שלושה. אתנולהורים ולסבים שחלקם כבר לא 

 ...אנחנו חייבים להשתפר...

בקבלה לחברות לכאורה יש בעיקר מתן זכויות והגנה למתגייס, 
הרוב עוד ממשיך ב"כנס וצא" בעשר השנים הראשונות.  כשבעצם

לחברים, להורים  –בל אני רואה בזה גם מחויבות ויצירת קשר א
לכאן תחזרו, אבל  –ואנחנו מקווים שכשתחליטו לאן פניכם  ולדגניה.

 כבני דגניה נלווה אתכם ונברך אתכם לאן שתלכו.

אתנו  –ונאחל לכם שפשוף נעים, לימוד של עצמכם ובנית תכניותיכם 
 לפחות בהתחלה, וככל שיתאים לכם.

מנות זו נאחל בדומה גם ליוני קוצר, שאמנם אינו מתקבל ובהזד
אלא גם בילה כאן את רוב  –לחברות, אבל, לא רק שהוא בן דגניה 

 אתכם ואתנו. –שנותיו לפני ותוך כדי בית הספר 

 -אז

  ברכות לחברים החדשים, להורים ולכולנו.


